
Protokół Nr XII/2025

z sesji Rady Gminy Tarnawatka odbytej w dniu 12 czerwca 2025 roku

W sesji udział wzięli radni Pan/Pani:
1. Gajewska Grażyna
2. Jarechowicz Mirosław
3. Kaznowska Lucyna
4. Klich Krzysztof
5. Kołodziej Krzysztof
6. Kopczyńki Stanisław
7. Krzyżanowska Iwona
8. Luchowski Mateusz
9. Łaba Aleksandra
10. Malec Ryszard
11. Matwiejszyn Mariusz
12. Oberda Janusz
13. Rembisz Radosław
14. Skali Wiesław
15. Urbański Stanisław

Spoza Rady Gminy w sesji udział wzięli Pan/Pani:
Piotr Pasieczny – Wójt Gminy
Aneta Pankiewicz – Skarbnik Gminy
Marian Szałapski – Sekretarz Gminy
Halina Czarnecka – Kierownik GOPS
Sołtysi wg listy obecności

Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami oraz realizacji uchwał 
Rady Gminy podjętych na poprzedniej sesji.
5. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Tarnawatka za 2024 rok i udzielenie 
Wójtowi Gminy wotum zaufania.
6. Sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu gminy za 2024 rok.
7. Omówienie sprawozdania finansowego.
8. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z 
wykonania budżetu za 2024 rok.
9. Przedstawienie informacji o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego.
10. Stanowisko Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy 
Tarnawatka z tytułu oceny wykonania budżetu gminy za rok 2024.
11. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji 
Rewizyjnej w sprawie absolutorium.



12. Dyskusja.
13. Podjęcie uchwał w sprawach:
 rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozda-

niem Wójta Gminy Tarnawatka z wykonania budżetu za 2024 rok,
 udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu za 2024 

rok,
 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej,
 zmiany uchwały budżetowej na rok 2025,
 rozpatrzenia petycji,
 ustalenia diety dla Przewodniczącego Rady Gminy Tarnawatka.
14. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy gminy z organizacjami po-
zarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicz-
nego na terenie gminy za rok 2024.
15. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Tarnawatce za 2024 rok.
16. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2024 rok.
17. Stanowisko Rady Gminy w sprawie podjęcia działań zmierzających do 
zatrzymania napływu nielegalnych migrantów i ich lokowania w Województwie 
Lubelskim.
18. Stanowisko Rady Gminy w sprawie poparcia dla projektu Tarcza Wschód 
oraz apelu o objęcie go dedykowanym finansowaniem unijnym.
19. Sprawy różne i bieżące.
20. Zakończenie obrad sesji.

Do pkt. 1

Sesję  rozpoczęto  o  godz.  09.00.  Otwarcia  XII  sesji  IX kadencji  Rady 
Gminy  Tarnawatka  dokonał  Ryszard  Malec,  Przewodniczący  Rady  Gminy 
Tarnawatka.

Do pkt. 2

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził, że 
na  stan  15  radnych,  obecnych  jest  15.  Przewodniczący,  w  związku  z  tym 
stwierdził quorum. Po czym odczytał proponowany porządek obrad.

Do porządku obrad radni nie wnieśli uwag, ani zastrzeżeń, wobec tego 
Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  jawne  przyjęcie  porządku  obrad. 
Obecnych  było  15  radnych,  głosowało  15  radnych,  „za”  15,  „przeciw”  0, 
„wstrzymało się od głosu” 0. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Do pkt. 3

Przewodniczący  Rady  Gminy  Ryszard  Malec  poinformował,  że 
tradycyjnie  protokół  z  poprzedniej  sesji  był  wyłożony  na  sali  obrad  do 



publicznego wglądu, następnie zapytał, czy są uwagi do treści protokołu. Nikt 
nie zgłosił uwag. Przewodniczący zapytał, czy odczytać protokół z poprzedniej 
sesji. Nikt nie zgłosił takiej potrzeby, wobec tego poddał pod głosowanie jawne 
przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez czytania. Obecnych było 15 radnych, 
głosowało  15  radnych,  „za”  15,  „przeciw”  0,  „wstrzymało  się  od  głosu”  0. 
Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie.

Do pkt. 4

Wójt  Gminy  Piotr  Pasieczny  przedstawił  sprawozdanie  z  uchwał 
podjętych na poprzedniej sesji, które stanowi załącznik do protokołu.

W dalszej części Wójt poinformował, że:
-  trwają  odbiory  i  prace  końcowe  przy  realizacji  projektu  budowy 
indywidualnych, niskoemisyjnych źródeł ciepła, dofinansowanych ze środków 
Rządowego Funduszu Polski Ład,
- trwają prace budowlane/wykończeniowe na budynkach świetlic w Pańkowie i 
Paucznem,
-  w  Niemirówku  jest  realizowany  projekt  odbudowy źródliska  (oczyszczone 
źródła, pomost, wiata, parking, żuraw i inne urządzenia towarzyszące),
- na etapie końcowym jest budowa chodnika i drogi w miejscowości Wieprzów,
- trwają prace remontowo/budowlane przy palcach zabaw na terenie gminy,
- zakończona została budowa zbiornika małej retencji w Tarnawatce-Tartaku, i 
w przyszłym tygodniu nastąpi odbiór końcowy tej inwestycji,
-  jesteśmy po przetargu na budowę odcinak drogi w Dąbrowie Tarnawackiej 
strona wschodnia.

Pan Wójt przedstawił wyniki z wyborów Prezydenckich RP. 

Do pkt. 5

Sekretarz Gminy Marian Szałapski poinformował, że zgodnie z ustawą, 
Raport został przedstawiony wszystkim Radnym oraz ogłoszony do publicznego 
wglądu. Zapoznał obecnych z jego skrótem. Następnie Przewodniczący prze-
szedł do debaty nad Raportem i poprosił Radnych o zabieranie głosu w dyskusji. 
Wobec braku pytań ze strony Radnych, Przewodniczący zamknął dyskusję nad 
Raportem. Sekretarz poinformował, że w debacie nad Raportem mogli zabierać 
głos  również  mieszkańcy  gminy.  Ze  względu  na  fakt,  że  nie  wpłynął  żaden 
wniosek debata została zamknięta.

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie: udzielenia Wójtowi 
Gminy Tarnawatka wotum zaufania. Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, 
wobec tego Przewodniczący Ryszard Malec poddał pod głosowanie jawne pod-
jęcie w/w uchwały. Obecnych było 15 radnych, głosowało 15 radnych, „za” 15, 
„przeciw” 0, „wstrzymało się od głosu” 0. Uchwała Nr XII/78/2025 została pod-
jęta jednogłośnie.



Do pkt. 6

Sprawozdanie  z  wykonania  budżetu  gminy  za  rok  2024  przedstawił  i 
omówił Wójt Gminy Piotr Pasieczny.

Do pkt. 7

Pani Skarbnik omówiła sprawozdanie finansowe gminy za rok 2024.

Do pkt. 8

Przewodniczący Rady Gminy Pan Ryszard Malec odczytał  uchwałę Nr 
RIO.I.42.4.184.2025 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Lublinie z dnia 11 kwietnia 2025 roku w sprawie zaopiniowania sprawozdania z 
wykonania budżetu gminy.

Do pkt. 9

Pani Skarbnik Aneta Pankiewicz przedstawiła informację o stanie mienia 
jednostki samorządu terytorialnego.

Do pkt. 10

Pan Krzysztof Klich Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił sta-
nowisko komisji w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy z tytułu oceny wy-
konania budżetu gminy za rok 2024.

Do pkt. 11

Pan  Krzysztof  Klich  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  przedstawił 
uchwałę RIO.I.42.5.184.2025 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachun-
kowej w Lublinie z dnia 21 maja 2025 roku w sprawie zaopiniowania wniosku 
komisji rewizyjnej.

Do pkt. 12

Przewodniczący obrad sesji  Rady Gminy Pan Ryszard Malec otworzył 
dyskusję nad przedstawionymi materiałami.

Do dyskusji nikt się nie zgłosił.

Do pkt. 13

Przewodniczący Rady Gminy Pan Ryszard Malec odczytał projekt uchwa-
ły w sprawie  rozpatrzenia i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem Wójta Gminy Tarnawatka z wykonania budżetu za 2024 rok.



Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodniczący 
Pan Ryszard Malec poddał pod głosowanie jawne podjęcie w/w uchwały. Obec-
nych było 15 radnych, głosowało 15 radnych, „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzyma-
ło się od głosu” 0. Uchwała Nr XII/79/2025 została podjęta jednogłośnie.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Ryszard Malec odczytał projekt uchwa-
ły w sprawie: udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania bu-
dżetu za 2024 rok.

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodniczący 
Pan Ryszard Malec poddał pod głosowanie jawne podjęcie w/w uchwały. Obec-
nych było 15 radnych, głosowało 15 radnych, „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzyma-
ło się od głosu” 0. Uchwała Nr XII/80/2025 została podjęta jednogłośnie.

Przewodniczący Rady Gminy Ryszard Malec, odczytał projekt uchwały w 
sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej.

Skarbnik i Wójt wyjaśnili projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodniczący 

poddał pod głosowanie jawne podjęcie w/w uchwały. Obecnych było 15 rad-
nych, głosowało 15 radnych, „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się od głosu” 0. 
Uchwała Nr XII/81/2025 została podjęta jednogłośnie.

Przewodniczący Rady Gminy Ryszard Malec, odczytał projekt uchwały w 
sprawie: zmiany uchwały budżetowej na rok 2025.

Skarbnik wyjaśniła projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodniczący 

poddał pod głosowanie jawne podjęcie w/w uchwały. Obecnych było 15 rad-
nych, głosowało 15 radnych, „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się od głosu” 0. 
Uchwała Nr XII/82/2025 została podjęta jednogłośnie.

Przewodniczący Rady Gminy Ryszard Malec, odczytał projekt uchwały w 
sprawie: rozpatrzenia petycji.

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodniczący 
poddał pod głosowanie jawne podjęcie w/w uchwały. Obecnych było 15 rad-
nych, głosowało 15 radnych, „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymało się od głosu” 0. 
Uchwała Nr XII/83/2025 została podjęta jednogłośnie.

Przewodniczący Rady Gminy Ryszard Malec, odczytał projekt uchwały w 
sprawie: ustalenia diety dla Przewodniczącego Rady Gminy Tarnawatka.

Sekretarz wyjaśnił projekt uchwały oraz odczytał rozstrzygnięcie nadzor-
cze.

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodniczący 
poddał pod głosowanie jawne podjęcie w/w uchwały. Obecnych było 15 rad-
nych, głosowało 15 radnych, „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się od głosu” 2. 
Uchwała Nr XII/84/2025 została podjęta zwykłą większością głosów.



Przerwa 15 minutowa w obradach sesji Rady Gminy.

Do pkt. 14

Sekretarz przedstawił  sprawozdanie  z  realizacji  programu  współpracy 
gminy  z  organizacjami  pozarządowymi  i  innymi  podmiotami  prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na terenie gminy za rok 2024, które stanowi 
załącznik do protokołu.

Uwag do sprawozdania nie zgłoszono.

Do pkt. 15

Kierownik  GOPS  przedstawiła  sprawozdanie  z  działalności  Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Tarnawatce za 2024 rok, które stanowi załącznik 
do protokołu.

Uwag do sprawozdania nie zgłoszono.

Do pkt. 16

Kierownik  GOPS  przedstawiła  ocenę  zasobów  pomocy  społecznej  za 
2024 rok, która stanowi załącznik do protokołu.

Uwag do w/p dokumentu nie zgłoszono.

Do pkt. 17

Przewodniczący Rady Gminy Ryszard Malec, odczytał Stanowisko Rady 
Gminy  w  sprawie  podjęcia  działań  zmierzających  do  zatrzymania  napływu 
nielegalnych migrantów i ich lokowania w Województwie Lubelskim.

Obecnych było 15 radnych, głosowało 15 radnych, „za” 14, „przeciw” 0, 
„wstrzymało się od głosu” 1. Stanowisko zostało podjęte zwykłą większością 
głosów.

Do pkt. 18

Przewodniczący Rady Gminy Ryszard Malec, odczytał Stanowisko Rady 
Gminy w sprawie poparcia dla projektu Tarcza Wschód oraz apelu o objęcie go 
dedykowanym finansowaniem unijnym.

Obecnych było 15 radnych, głosowało 15 radnych, „za” 0, „przeciw” 14, 
„wstrzymało się od głosu” 1. Stanowisko nie zostało podjęte.

Do pkt. 19

Radny Wiesław Skali zgłosił, brak ciśnienia wody  w wodociągu na ul. Ja-
snej w Tarnawatce. 



Wójt poinformował, że jest problem z ciśnieniem wody na ul. Jasnej i na 
ul. Szkolnej w Tarnawatce. Wójt dodał, że gmina jest na etapie zlecenia zainsta-
lowania reduktora, który by to ciśnienie wyrównał.

Dyskusja na w/w temat.
Radny Wiesław Skali zapytał, czy będzie w tym roku możliwość oddania 

foli po big bagach. 
Pan Wójt odpowiedział, że zostały podjęte kroki w tej sprawie, ale jeszcze 

nie jesteśmy dogadani, ponieważ firma, która się zgłosiła po odbiór folii chce za 
tą usługę zapłaty.

Radny Wiesław Skali zgłosił, namulenia na drodze od ul. Północnej do 
drogi w kierunku Sumina.

Pan Wójt poinformował, że przygotowujemy się do remontów dróg po-
lnych. 

Sołtys Jan Machlarz zgłosił duży ubytek w chodniku na ul. Nowej, który 
stwarza niebezpieczeństwo pieszym.

Do pkt. 20

Przewodniczący Rady Gminy Ryszard Malec ogłosił  zamknięcie obrad 
XII sesji IX kadencji Rady Gminy Tarnawatka. Podziękował radnym, za udział 
w dzisiejszym posiedzeniu.

Sesję zakończono o godz. 12.30

Protokołowała Przewodniczący Rady Gminy

Magdalena Kulas Ryszard Malec


